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Проектирование технологии вибрационной обработки деталей радиоэлектронной 

аппаратуры 

Аннотация: Рассмотрен процесс проектирования технологии вибрационной отделочно-зачистной обработки 

обрабатывающими средами природного происхождения. Предложена методика проектирования технологии 

виброотделки деталей радиоэлектронной аппаратуры с малыми отверстиями и пазами. Предложены 

технологические рекомендации по практическому применению методики проектирования технологии 

виброотделки деталей с малыми отверстиями и пазами. 
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Designing the Technology for Vibratory Finishing of Radio Electronic Equipment Parts 

Abstract: The process of designing the technology of vibratory finishing and peeling by the natural origin processing 

media has been studied. A methodology for designing the technology of vibratory finishing  the radio electronic 

equipment parts having the small holes and grooves has been proposed. The technological recommendations  

on practical application of the methodology of designing the vibratory finishing technology to the parts with small 

holes and grooves have been proposed. 


